
 

 

 

 

Zápis 
 
z jednání stravovací komise, které se konalo dne 29. 5. 2023 od 15,30 hodin ve školní výdejně 
na ZŠ Beroun - Závodí 

Přítomni:  
Bc. Josef Hásek – Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Andreas Konstantinidis - Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Ing. Daniel Jaroš – ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  
Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 
Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun – Závodí 
Mgr. Jana Radová – ZŠ Beroun – Závodí 
Ilona Perglerová – OŠVA MěÚ Beroun 

Hosté: 
Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města 
Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí OŠVA MěÚ Beroun 

Omluveni:  
Martina Šedivá - 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Veronika Bejlková – 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Jana Franková - Jungmannova ZŠ Beroun 
Valerie Pechová – OŠVA MěÚ Beroun 

Jednání 

 
Provozní záležitosti školních jídelen 

 
Přechod na objednávkový systém proběhl bez problémů. 

Rodičům je již k dispozici platební brána na dobíjení kreditu na kartu a v jednotlivých školních 
jídelnách již lze platit platební kartou. 

Ve školní výdejně na ZŠ Beroun – Závodí byly doplněny stoly a židle tak, aby mohla být plně 
využita kapacita školní jídelny. Doplněny byly také lavice na odkládání aktovek dětí. 

V rámci aplikace na objednávání jídel doporučují členové komise oddělení polévky od hlavního 
jídla, případně název polévky uvádět až za hlavním jídlem, nyní je jídelníček pro rodiče i děti 
nepřehledný. Dále doporučují změnit možnost objednávání u učitelů, kdy děti si mohou 
objednat celý týden najednou a učitelé musí objednávat každý den samostatně – během 
jednání zadán požadavek na opravu. 

Jídelníčky jsou sestavovány tak, aby oběd č. 1 splňoval podmínky tzv. spotřebního koše, který 
stanovuje správné složení jídelníčků. 

Vzorové porce jídel si mohou děti ve dvou ŠJ nově prohlédnout v den výdeje na obrazovkách. 
V současné době probíhá ukládání fotografií jednotlivých jídel do zásobníku, ze kterého budou 
později použity k zobrazení jídel v rámci jídelníčku, tak jak tomu je např. u gastronomických 



 

 

 

akcí.  Mgr. Slavíková požádala, aby se tento bod projednal také na další stravovací komisi, kde 
sdělí zástupci Primirestu posun oproti této schůzce. 

Mgr. Šlajerová doporučuje zvětšit zobrazení jídla na obrazovce ve ŠJ ZŠ Wag.nám. a ponechat 
pouze číslo 1 – 2 – 3 bez písmene M. Děti z nižších ročníků se na obrazovce hůře orientují. 

Podmínky objednávkového systému jídel platné od 1. 4. 2023 byly zaslány všem rodičům a 
zveřejněny jsou již i ve všech školních jídelnách. Do září 2023 budou aktualizovány řády školních 
jídelen, kde budou definovány podmínky odebírání jídel 1. den nemoci dětí. Po projednání 
s OŠVA budou řády zaslány rodičům a zveřejněny ve školních jídelnách. 

Od příštího školního roku budou obnoveny speciální akce ve školních jídelnách. 

 
Poznatky z kontrol jídelen  

 
Odbor školství a volnočasových aktivit (OŠVA) a zástupci MěÚ se zúčastnili ochutnávek. Cca 2x 
měsíčně a hodnotí všechny školní jídelny v jeden den, jehož výsledky zaznamenávají do 
elektronického formuláře. 

Při kontrolách od minulého jednání komise, kterých se účastnil místostarosta Mgr. Tomčo, 
předseda komise Ing. Jaroš a pracovnice OŠVA nebyly zjištěny žádné významné nedostatky. 
Jídla ve všech školních jídelnách jsou chutná, rozdíly již nejsou. Výrazné zlepšení v oblasti 
čistoty a hygieny bylo zaznamenáno ve školní jídelně na JZŠ, kdy došlo i k doplnění nábytku, 
kde jsou umístěny sklenice pro nápoje. 

Mgr. Tomčo doporučuje sjednotit nabídku doplňkového prodeje ve všech ŠJ. 

Na JZŠ bylo 2x zaznamenáno, že žáci 2. stupně dostávali větší, případně stejné porce jako děti 
z 1. stupně (filé, řízek) – bude prověřeno.  

Při jednání Rady školy na ZŠ Beroun – Závodí byly vzneseny připomínky na malé porce, rodiče 
byli upozorněni, že děti mají možnost přidání (bez masa). 

Celkově byla jídla hodnocena jako chutná, rozdíly mezi jednotlivými jídelnami zjištěny nebyly. 
 

Ostatní 

Bc. Hásek uvedl, že je již zařazováno hovězí maso v bio kvalitě.  

V rámci objednávkového systému došlo k úsporám v rámci potravin, bude vypracován výstup, 
ze kterého bude zřejmé množství úspor (např. kolik porcí se uspořilo). Společnosti Primirest byl 
dán podnět na soutěž pro děti, např. o nejmenší množství zbytků. 

Společnost Primirest je zapojena do projektu Daruj jídlo, kdy jsou nevydaná jídla ze ZŠ 
Wag.nám. darována obyvatelům azylového domova pro matky a děti v Berouně. 

Společnost Primirest zakoupila zařízení na měření soli v jídlech. Pracovník společnosti objíždí 
průběžně jednotlivé provozy, kde měří množství soli v pokrmech. V berounských provozovnách 
byl na začátku měsíce května. Toto měření napomůže k dodržování množství soli v pokrmen. 
 

Závěry z jednání 

Všichni členové kladně hodnotí kvalitu i chuť podávaných jídel 



 

 

 

Na příští jednání stravovací komise bude pozván pracovník zaměřující se na měření soli 
v potravinách, který členům komise předvede způsob měření soli v pokrmech. 

Do začátku nového školního roku bude aktualizován provozní řád školních jídelen, který bude 
konzultován s OŠVA MěÚ Beroun a poté s ním budou seznámeni všichni rodiče a bude 
zveřejněn ve školních jídelnách. 

Další jednání stravovací komise se uskuteční 9. 10. 2023 od 15,30 hodin ve školní jídelně na 2. 
Základní škole a mateřské škole Beroun, Preislerova 1335. 

   
 
 
 Vypracovala: Ilona Perglerová 


